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Lékaři se do zahraničí nechystají

5.2.2011, 19:00, pořad: Události

Jolana VOLDÁNOVÁ, moderátorka
--------------------
Výpovědi z nemocnic sice dalo přes 3800 lékařů, do zahraničí se ale podle zjištění České televize chystá jen zlomek.
Stovky doktorů se sice zřejmě chystají opustit fakultní nemocnice, ale na lékařských fakultách chtějí učit dál.

Petr VAŠEK, redaktor
--------------------
Děkujeme, odcházíme. Hlavní heslo odcházejících lékařů je sice rázné. Pokud by si ale někdo myslel, že většina
nespokojených doktorů odejde po prvním březnu do Německa, Rakouska nebo Velké Británie, je na omylu.

Tomáš ZIMA, děkan, 1. lékařská fakulta UK
--------------------
Pokud vím, tak nikdo z učitelů, kteří jsou zaměstnanci lékařských fakult a zároveň /nesrozumitelné/, výpovědi lékařským
fakultám nedávají.

Vladimír PALIČKA, proděkan, Lékařská fakulta UK, Hradec Králové
--------------------
Rozhodující většina, kteří dali výpověď a mají pracovní poměr současně s fakultní nemocnicí a druhý pracovní poměr
s lékařskou fakultou, s lékařskou fakultou pracovní smlouvu nerozvázala.

Petr VAŠEK, redaktor
--------------------
Do zahraničí se nechystá ani většina lékařů z menších nemocnic. Třeba z těch v Karlovarském kraji, ze kterých je to do
Německa jen pár desítek kilometrů, chce odejít do zahraničí jen pár jednotlivců.

Josef NOVOTNÝ, hejtman Karlovarského kraje /ČSSD/
--------------------
Ty, co chtěli odejít už, tak odešli dávno, protože my jsme kraj hned u hranic, čekají na to, jak to dopadne, to jednání
s vládou.

Petr VAŠEK, redaktor
--------------------
Odcházející doktoři se nechystají jen učit na fakultách. Část z nich by ráda po odchodu z nemocnice pracovala třeba
na záchrance.

Pavel HEINIG, Pediatrická klinika, Fakultní Thomayerova nemocnic e
--------------------
Pokud by se ta akce nepodařila nějakou domluvou zakončit před prvním březnem a byli bychom nuceni odejít, tak moje
varianta je právě záchranná služba kraje Vysočina.

Petr VAŠEK, redaktor
--------------------
Mnozí lékaři odcházející z českých nemocnic by si také rádi otevřeli svou vlastní soukromou praxi. Jenže s tím budou
mít velký problém. Všeobecná zdravotní pojišťovna ani menší pojišťovny s nimi totiž nechtějí uzavřít smlouvu. Markéta
Šenkýřová a Petr Vašek, Česká televize.
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